
Komise městské části č.24 – Staré Hodolany a Bělidla 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

2.12.2015 

I. Zahájení  

Komise městské části Staré Hodolany a Bělidla (dále jen KMČ) svolala 

pravidelné jednání v 17:30 hod dne  2.12.2015 v zasedací místnosti Klubu 

důchodců na ulici Jiráskova č. 9.  

 

II. Prezence  

Přítomni:  

Ing. Karel Šimša, Mgr. Ilona Andrýsková, Mgr. Pavel Mezuláník, Mojmír 

Hloušek, Jiří Smékal, Ing. Vlastimil Podracký, Svatopluk Losert, Ing. Dagmar 

Reichová, Ing.arch. Otto Schneider, Mgr. Jiří Čamach, Mgr. Martin Přerovský, 

Ing. Miloslav Stankuš 

 

III. Hosté 

Zástupce městské policie. 

 

IV. Schválení zápisu z minulé jednání 

Předseda nezjistil námitky k zápisu z minulého jednání. Zápis byl schválen. 

Ověřovatelem zápisu byl stanoven  Ing. Miloslav Stankuš.  Zapisovatelkou byla 

stanovena  Mgr.Ilona Andrýsková. 

Hlasování: ano 11 členů, proti 0, zdržel se 0 

 

 

V. Rozhodnutí členů komise 

A) Předseda komise vyzval hosty, aby přednesli své žádosti: 

Pan Schneider upozornil na to, že kolem tiskárny FGP nelze vyjet autem 

na ulici Divišova, auta tam špatně parkují. 

Pan předseda předá informaci MP. 

 

B) K situaci ohledně zrušených přechodů na ulici Hodolanská předseda 

komise přednesl informaci z odboru dopravy, že pokud zůstanou 

zachovány příznivé klimatické podmínky začnou Technické služby města 

Olomouce s pokládkou propojovacích kabelů světelné signalizace na nově 

budovaných přechodech.      

 

 

 

 

 

VI. Otevřené body 



 

Kaplička – p.Losert zavolá na majetkoprávní odbor upřesnění požadavku 

drobných oprav. 

 

 

VII. Nové záležitosti: 

 

Termíny jednání komise v kalendářním roce 2016 vždy v 17:30 v 

zasedací místnosti Klubu důchodců na ulici Jiráskova č. 9.  

 

6.1.2016  

3.2.2016  

2.3.2016  

6.4.2016  

4.5.2016  

1.6.2016  

29.6.2016  

7.9.2016  

5.10.2016  

2.11.2016  

7.12.2016  

 

 

 

 

VIII. Úkoly  

P.Losert bude kontaktovat majetkoprávní odbor s dotazem, zda je na ulici 

Prokopa Holého zřízen trvalý zábor chodníku. Po chodníku lze projít jen 

s obtížemi. 

 

Na ulici Purkyňova jsou ve vozovce hluboké díry. Prosíme o opravení 

vozovky. 

 

Prosíme TS (doložíme fotografií), aby zajistily vyčištění části řeky Bystřice 

v okolí ulice Milady Horákové. Řeka má v těchto místech špatný odtah, je 

v ní nános štěrku. 

 

IX. Různé  

 

 

 

X. Ukončení  



Předseda ukončil jednání v 18:05. Příští jednání KMČ se bude konat od 17:30 

hod,dne 6.1.2015 v zasedací místnosti Klubu důchodců na ulici Jiráskova č. 9. 

 

 

Zápis vytvořil: Mgr. Ilona Andrýsková 

Zápis ověřil:     Ing. Miloslav Stankuš 

 

Zápis schválil:  Ing. Karel Šimša


